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Onderwerp: ‘Engbertsdijksvenen’

Wij vinden het een goede zaak dat het college ons informeert over het proces rondom de EDV en 
nu  toelichting geeft op welke keuzen er mogelijk gemaakt kunnen worden. Ongeacht welke keuze er 
gemaakt wordt heeft dit consequenties. Op 25 maart gaat het BAC een besluit nemen over het te 
geven aan advies aan de Provincie. 

De gemeente kiest voor een variant die recht doet aan het realiseren van de instandhoudingsdoelen 
en op draagvlak kan rekenen en niet variant die past binnen het budget dat is vastgesteld door de 
Provincie. 

in het raadsdebat worden wij graag op de hoogte gebracht over het advies aan de Provincie en willen 
wij met andere partijen in debat over de consequenties voor omwonden, bedrijven en ook voor het 
Veenmuseum.  Ook vinden wij het van belang om het daarbij te hebben over de combi-kansen die bij 
kunnen dragen aan draagvlak voor de maatregelen die in en om de EDV worden getroffen.


